
PREDSEDSTVO OK SZDL

Zdravstvo pretrd oreh za samoupravo?
Na zafietku 8. uja predsedstva občmsk« Konfe-

renc« SZOL «J spntgovorill o osnuiklti gradiv ra
razpravo, ki Jih j« pripravlla republiBka konferenca
SZDL O uresnitevanju pobude tovarisa Tita pri
poglabljanlu družbena vloge SZOL v političmm
slstemu sociallatičnega samoupravljanja In o
osnutku poro£ila o dejavnosti republlSke konferen-
c« SZDL Slovenljg v obdobju 1975-79 bodo zdaj
razpravljale Krajevne konference SZDL, po mesecu
dni ps bodo razpravo na občlnski ravnl sklenill na
seji pndMdstvs OK SZDL

Od 12. do 18. novembra bodo vse bežigra|ska
organlZBClJB SZDL v krajevnih skupnostih obiskafe
skupine pradstavnikov obftlnsklh drutbenopolitit-
niti organlzad) \n občinske skupdfilne S predstav-
nlkl ožjega politifinega In samogpmvnoga vodstva
krajavnih skupnosil sa bodo pogovarjalf zlaati o
pripravi srednjerofinih nadrtov razvoja krajevnlh
skupnosti In o preobrazbi krajevnih skupnoetl.

Razprava na seji predsedatva se je razvnela prl
obravnavi predloga razdalitv« sredstev obCmskih
zdravstvanlh skupnosti, po katerem na) bl za obrat-
na sredstva KlinlCneea cemra namenili 20 milt}o-
nov dinarjev. za nabavo oproma v loidlh Zdravatve-
7wga doma LSubljanfl dobnh 19 mtitionov dinarjev
tod tega ao polovico Žo porabitl. in gicer tozd šlska
za enoto Senivid 3.800000 din, tozd Bežigrad 1.8
mllijona din in tozd Vlč (4 milijone din). za adapta-
cijo otroskeo« zdravillftča Rakltna 4 mliijone dln. za
obnovo oddelka za novorojence na Klinikl za glne-

V pon»dmtj»k, 12. novembra bodo ob 17. url razgovori v krafevnlh škupnoMtth
Savako na*ml}m, Boria Zihmrt in Urške Zatftr; v lor*k, 13. novembra ob 17. uti v
krafavnih akvpnoatth Bmtlgrmd, Tomačevo-Jarše, ¥ arado, 14. novembra ob 17. uriv
krafavnth tkupnoitlh Borit Kidrlč, Stoltc* in Jmtlca, 15. novembra ob 17. uri v
krafovnlh akupnottlh tvan Kavčlč, Dol In Šmntjakob t»r 18. novambra ob 17, urt ¥
krafrvnlh akupnottih Stadion tn Brfnfo.

kologijo 2,5 mllijona in za mestno otrosko klinlko
4,130.000 dlnarjev.

-V občinski zdravstveni skupnosti ntsmo za tak
predlog, ker ga v Ustvu s svojo strokovno službo
diktlra reglonalna KJravsNena akupnost,« je lattdit
predsednik izvrslfnega odbora zdravstvene skup-
nostl Edo Vovk. »Na£ Jzvrsni odbor je sktentl, da ne
bo idruieval sredstev \z rvzerv, cfokfer ne bomo
imeli v občini reaenega vsaj problema osnovnega
idravatvenega varetva Pot, ki jo v regionalm skup-
nofiti ublrajo, pa je nesamoupravna: intereana
akupnost naj bi samo potrjevala že dogovorjena
staU&a. fiepfav bi morale najprej občtne izdalati
program svojih potreb in pfedlog porabe sredfltev,
nato pa bi te predloge usktadill; narobe pa je. da
nam sUokovna aluiba kaf vsiliujo neko reSilev-

Prsdstavnik Zdravstvenega doma Ljubljana tozd
Bezlgrad Ante Jeniič je povedal. da so v tozdu v
zadnjem času sprejell veČ ukrepov za izboljSartje
zdravstvenega varstva v občlni, zdaj pa jim prostor-
ska stiska proproCuie kakrsnekoll nove Izboljsave.

Prezldali so prakti£no V H garderobe. pr©deiatl so
kurilnico irt tako pridobili nekaj ordlnaclj -vendar
napraj brsz razSiriTve doma ne gre več V mediclni
deia prekoraču|ejo normative za 100 odstotkov,
imajo tudi neks) novth insUucnentov, ki (ih nimajo
kam postavtti. saj so vsi prostori zasedenl Za povrh
pa sfabo irerjino proaiora v domu zavzemajo skup-
ne slu2be Zdravstvenega doma Ljubljana. k! jih bo
tmba fiimpfBj preseNti V primerjavi z drugimi oMi-
rrami so prostorska razmere v zdravstvemm var-
stvu pri nas najstab&e, pa tudi z oprsmo M ne
morejo ravno pohvallti: pred oblikovanjem temelj-
nih organizaclj so bltl za Befigradom centri xa
EKQ, za ra2ne prftt&kave-zdsj sodrugltozdi dobltt
nova aparature, Bellgradu pa so ostale stare. pok-
vanene In zastaret«.

Ze pred treml, Stirlmi leti so zato pridell misJiti na
razšlrflev in lakrat so ugotovlli. da bl bita najbolj
racionalna nadzidava zdravstvenega doma za tri
nadstropja, Danes imajo že lokacijsko dokumenta-
cijo In idejnl projekt, nimajo pa dovolj denarja,

fteprav so dosegll a potanwznimi organtzaciiami
zdmžanega de'a skorajda edinstven sporazum. po
katerem so zdruiil« za obratne ambulante okrog 4
milijorve dlnarjev, Predračun nadzidavs je petkrat
ve£jt. v prittltju bi potem uredili otro&lce ambulan-
te, v I. nadstropju m«dicino dela, v tret)em bi bilo
12-16 zobnih ordlnaclj, prcv na vrhu pa disparuer
za iotako m vajenisko mladlno. Zato se tudi zavze-
majo. da bi pri delitvl ruervnih sredstav upojttevali
tudi Betigrad.

Razpravljalci so upostevali tako tezave Kiinifine-
ga centra in drugth ustanov. za katere je denar
predvldela strokovna služba. kot ludi boiigrajske-
ga tozda 2dravsrvenega doma. Bili so ai enotni, da
poatopek razdalilve rezervnih smdstev občinsklh
zdravstvenih gkupnostt ni aamoupraven irt ravnov
pofios delegatskemu statemu Zato so podprfi za-
hiavo beligrajske zdravstvene akupnoati, da 9« kot
enakovredan objekt med predloge za uporabo re-
lervnih sredstev vključi ludi nadzidava bežigraj-
skega zdravatvenega doma in podprli prlzaderva-
nja, da bi člmprej preaeliil strokovne aluibe In tako
sprostili vsaj nekaj prostora

Pred koncem se|e so se tlani predaedBtva sezna-
nill z razmerami v samoupravn) Interesni skupnosti
za zaposlovanie, o katerih smo nekaj zapisaii 2e v
na&i prejSnji Stevllkl v poročllu s seje komtleja
oMinsVe konference Zveze komunistov Bežtgrad,

STANE DROLJC


